
Данная статья раскрывает толкование определений «секс-торговля» и «торговля людьми» с точки 

зрения международного права прав человека. Авторы в статье анализируют буквальное 

толкование понятия «секс-торговля», данное в Палермском протоколе. Авторы проводят 

компаративный анализ законодательства ряда государств на соответствие требованиям, 

сложившимся в международном праве в отношении запрета секс-торговли людьми. 

This article reveals the interpretation of the definition of «sex trafficking» and « human trafficking » in 

the point of view of the international human rights. The authors of the article analyze the literal 

interpretation of the term «sex trafficking» given in the Palermo Protocol. The authors carries out a 

comparative analysis of several states’ legislation for compliance which developed under International 

Law on the prohibition of sex trafficking. 


